Verkleinwoorden 2.0:
Van zelfstandige naamwoorden kun je meervouden maken, maar ook verkleinwoorden.
Dit doe je door –je, -tje, -pje achter het zelfstandig naamwoord te zetten. 
In het Nederlands kennen we leenwoorden, bijvoorbeeld uit het Frans of Engels. Bij deze woorden moet je opletten bij het maken van het verkleinwoord. 
Franse leenwoorden:
Bij deze woorden verander je niks als je er een verkleinwoord van maakt. Je voegt alleen de uitgang –(t)je toe.
Voorbeelden:
depotje
dinertje
souvenirtje
tournedostje
doucheje
Engelse leenwoorden:
De Engelse verkleinwoorden worden op dezelfde manier geschreven als de Nederlandse verkleinwoorden. 
[bookmark: _GoBack]Voorbeelden:
cakeje
modempje
quoteje
commercialtje

